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Audijencija s papom
Franjom

Pohađanjem audijencije
vjernici su željeli iskazati svoje
jedinstvo sa Svetim Ocem te
zahvaliti za beatifikaciju.

2.10.2014.

Oko 15 000 ljudi koji su došli u Rim
kako bi slavili beatifikaciju Alvara
del Portilla bilo je na audijenciji s
papom Franjom. Beatifikacija se
održala u Madridu 27.rujna.
Pohađanjem audijencije vjernici su
željeli iskazati svoje jedinstvo sa



Svetim Ocem te zahvaliti za
beatifikaciju.

Papa Franjo im se posebno obratio,
„pozdravljam biskupa Javiera
Echevarriju, prelata Opusa Dei, kao i
sve vjernike Prelature koji su ovdje
kako bi zahvalili Bogu za
beatifikaciju biskupa Alvara del
Portilla i potičem vas da tražite
njegov zagovor i njegov primjer kako
bi mogli velikodušno odgovoriti na
Božji poziv na svetost i apostolat u
svakodnevnom životu, u službi Crkvi
i čovječanstvu, hvala vam i Bog vas
blagoslovio. 

Biskup Echevarria: Hvala Vam ,
Sveti Oče

�U ovom trenutku velike radosti,
objasnio je biskup Javier Echevarría,
prelat Opusa Dei, želim zahvaliti papi
Franji za beatifikaciju biskupa koji je
volio i služio Crkvi. Blaženom Alvaru
prikazujemo nakane apostolske
obnove koju je papa Franjo poželio i



služenje Bogu svih kršćana, poticanje
i potporu potrebitih, sljedeću Sinodu
obitelji i svetost svećenika. 

José Ignacio pozdravlja Papu

José Ignacio, čileanski dječak koji je
zagovorom blaženog Alvara čudesno
izliječen, na kraju audijencije je
pozdravio Papu. „Papa me zamolio
da molim za njega“, rekao je. Pratili
su ga roditelji.

Mama, Susan Wilson, objašnjava:
„Papi smo dali molitve koje smo
donijeli uz relikvije blaženog Alvara.
Bili su to trenuci velike radosti i
duboke zahvalnosti.“ Dodala je:
„Rekli smo mu da u Čileu jako
molimo za njega i njegove nakane.
Jako smo uzbuđeni. Ovo su dani
velikih milosti, ispunjeni
blagoslovom, i toliko nas je ljudi
došlo pozdraviti.“

Njezin je suprug, Javier �Ureta, dodao,
„Sve je ovo velika radost naspram



patnje. Hoću reći da je trenutak kada
je José Ignacio ozlijeđen rezultirao
velikim blagoslovom za cijeli svijet.
To zaista ističe sliku don Alvara kao
primjera života i puta prema
svetosti. Zamolili smo Papu da
blagoslovi naših petnaest godina
braka. Rekao nam je da budemo
primjer „braka zauvijek““.

Ovdje je u Rim na zahvalu za
beatifikaciju Alvara del Portilla
pristiglo najviše ljudi iz Amerike,
Azije, Afrike i Oceanije kao i Talijana
iz svih krajeva Italije. �U pojedinim
slučajevima, kao s hodočasnicima iz
Afrike i Južne Amerike, dolazak u
Madrid i u Rim zahtijevao je osobit
trud.

Takav je slučaj Alphonse Mosola,
liječnika iz Konga, koji radi u Bolnici
Monkole u mjestu Kinshasa. Došao je
u Rim prvi put u svom životu. Rekao
je: „Slušati Papu jako puno znači
mojoj vjeri i mojoj nadi. Pomaže mi



biti bolji i ne gubiti hrabrost kada se
suočim s problemima.“

Jutros su Mara Celani,
glasnogovornica odbora za
beatifikaciju i događaje u Rimu,
njezin suprug i petero djece imali
mogućnost pozdraviti Papu. Rekla je:
„Bili smo jako sretni, Papa nam je
rekao da cijeloj svojoj zajednici
dajemo dar koji je Bog nama dao. Baš
kao što je i blaženi Alvaro dar cijeloj
Crkvi.“
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